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醉美恩施特色 6 日纯玩游 飛揚独家
Drunken and Beautiful Enshi Featured 6-Day Pure Play Tour Exclusive to Feiyang

大美恩施让你不负诗与远方
Da Mei En Shi allows you to live up to poetry and distant places

团费：$689 单房差：$138 小费：$60

Group fee: $689, room difference: $138, tip: $60

酒店续住$78/晚（含早） 额外接/送机$30/人（两人起）

Hotel stay extension $78/night (including breakfast),additional airport pick-up/drop off $30/person (starting from two

people)

2024 年出发日期：4 人起，保证出发 Departure date in 2024（Starting from 4 people, ensure departure）

11 月 11 日、12 月 9 日

恩施——从默默无闻到惊艳世界，这座北纬 30°上的秘境，曾被美国 CNN 评选为“中国最

美仙境”，被《中国国家地理》评选为“中国最美的地方”。它是驴友眼中的“湖北小西藏”、“湖

北香格里拉”，被评为 2018 中国最美县域之一！恩施是全球唯一获得“世界硒都”称号的城市，

这里资源富饶，有天然植物园、鄂西林海、华中药库之称。这里气候宜人，癌症发病率低，人均寿

命高，百岁老人遍布，被誉为“天然氧吧”、“长寿之地”，也是世界天然生物硒资源最富集的地

区，被誉为“世界第一天然富硒生物圈”。2020 恩施新冠肺炎本土为 0，是可放心游玩，康养避暑

的胜地。

Enshi - from obscurity to stunning the world, this secret realm at 30 ° N latitude has been selected by CNN as
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"China's Most Beautiful Wonderland" and by National Geographic as "China's Most Beautiful Place". It is the "Little
Xizang in Hubei" and "Shangri La in Hubei" in the eyes of donkey friends, and was rated as one of the most beautiful
counties in China in 2018! Enshi is the only city in the world to be awarded the title of "World Selenium Capital". It is
rich in resources and is known as a natural botanical garden, western Hubei forest sea, and central China medicine
warehouse. The climate here is pleasant, the incidence rate of cancer is low, the life expectancy is high, and
centenarians are all over the place. It is known as the "natural oxygen bar", "the land of longevity", and also the area
with the most abundant natural biological selenium resources in the world, known as the "world's first natural selenium
rich biosphere". In 2020, the local level of Enshi COVID-19 is 0, so it is a place where people can play and recuperate at
ease.

★ 行程亮点：

视觉盛宴：独家 VIP 线路定制，挑选恩施必打卡精华景点

“土家人”的母亲河——清江大峡谷

世间男子不二心，天下女儿第一城——恩施女儿城

专家誉为与美国科罗拉多大峡谷难分伯仲的——恩施大峡谷

世界第一奥陶纪石林——梭布垭石林

★ Highlights of the itinerary:

Visual feast: exclusive VIP route customization, select the essence of Enshibi Card
The mother river of Tujia people - Qingjiang Grand Canyon
A man's unwavering heart, the first city of daughters in the world - Enshi Daughter City
Experts praise Enshi Grand Canyon, which is on par with the Grand Canyon of Colorado in the United States

★ 详细行程：（Detailed itinerary:）

第 1 天：抵达恩施（机场代码 ENH）→ 入住酒店 （根据航班信息接机）

D1 Arrive in Enshi (airport code ENH) → Check into the hotel (pick up according to flight

information)

抵达被誉为绝色仙境、世界硒都——湖北恩施（这里是神秘的北纬 30°，汇聚了壮丽的山水奇观、独特

的土家风情），工作人员接机或接站后入住酒店，随后自由活动，请注意人身财产安全。（特别建议：好好休息，

为第二天精彩旅程养足精神）

Arriving in Enshi, Hubei, known as the stunning fairyland and the selenium capital of the world (located at the
mysterious latitude of 30 ° N, where magnificent landscapes and unique Tujia customs converge), the staff will pick you
up at the airport or station, check into the hotel, and then move around freely. Please pay attention to personal and
property safety. (Special suggestion: Rest well and recharge for the exciting journey the next day)

早餐：酒店内 午餐：自理 晚餐：自理

住宿酒店：恩施华美达安可酒店或同级

Breakfast: In hotel lunch: Self care dinner: Self care
Accommodation hotel: Enshi Huada Anke Hotel or equivalent

第 2 天:恩施→大峡谷→恩施
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D2 Enshi → Grand Canyon → Enshi

早餐后，参观【恩施大峡谷】，清江流域最美丽的一段，被誉为全球最美丽的大峡谷，万米绝壁画廊、千丈

飞瀑流芳、百座独峰矗立、十里深壑幽长，雄奇秀美的世界地质奇观，是“地球最美丽的伤痕”—【云龙地缝】

（游览时间约 1.5 小时）的所在地。后游览【七星寨景区】（游览时间约 4.5 小时）、恩施大峡谷的一炷香、迎

客松、大地山川、母子情深等精华景点皆在七星寨景区。峡谷中的百里绝壁、傲啸独峰、原始森林、远古村寨等

景点美不胜收。其中两座位于一炷香石柱旁的的山峰于 2012 年 4 月 22 日命名为迪恩波特双子峰.

After breakfast, visit the Enshi Grand Canyon, the most beautiful section of the Qingjiang River Basin, known as
the most beautiful Grand Canyon in the world. It features a ten thousand meter cliff gallery, a thousand foot waterfall, a
hundred unique peaks, and a ten mile deep valley. It is a magnificent and beautiful geological wonder of the world, and
is the location of the "most beautiful scar on Earth" - the Yunlong Rift (tour time of about 1.5 hours). Later, visit [Seven
Star Village Scenic Area] (about 4.5 hours), the essence scenic spots of Enshi Grand Canyon, such as a stick of incense,
greeting pines, mountains and rivers, and deep love between mother and son, are all in the Seven Star Village Scenic
Area. The scenic spots in the canyon, such as the hundred mile cliff, the proud and howling Dufeng, the primitive forest,
and the ancient villages, are breathtaking. Two peaks located next to a pillar of incense were named the twin peaks of
Dean Potter on April 22, 2012

●恩施大峡谷景区—国家 AAAAA 级景点，位于神秘的北纬 30°，国家地质公园，灵秀湖北十大旅游名片之一。

(Enshi Grand Canyon Scenic Area - a national AAAAA level scenic spot, located at the mysterious latitude of 30 ° N,
is a national geological park and one of the top ten tourist attractions in Lingxiu Hubei.)

早餐：酒店内 午餐：自理 晚餐：自理

酒店：恩施华美达安可酒店或同级

Breakfast: In hotel lunch: Self care dinner: Self care
Hotel: Enshi Huada Anke Hotel or equivalent

第 3 天:恩施→清江大峡谷→女儿城→恩施
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D3 Enshi → Qingjiang Grand Canyon → Daughter City → Enshi

早餐后前往清江码头上船，游览【水上恩施—清江蝴蝶岩风景区】（线路：清江码头—蝴蝶岩—清江码头）

恩施野三峡景区集寻踪探秘、山水观光、生态休闲、民俗体验于一体，被业界认为是湖北省最具成长性的旅游景

区之一。行游其中，感受小西湖的清秀隽永、野三峡的神秘野趣，正可谓野山浮野水，野水环野山，

山水相映，相依相融，足以让人留恋忘返。

After breakfast, head to Qingjiang Pier to board the ship and visit the "Enshi on the Water - Qingjiang Butterfly
Rock Scenic Area" (route: Qingjiang Pier - Butterfly Rock - Qingjiang Pier)

Enshi Yesanxia Scenic Area integrates exploration, landscape sightseeing, ecological leisure, and folk experience,
and is considered one of the most promising tourist attractions in Hubei Province by the industry. Strolling through it,
one can experience the elegant and timeless beauty of Little West Lake, as well as the mysterious wild charm of the
Three Gorges. It can be said that the wild mountains float on the wild water, and the wild water surrounds the wild
mountains,

The mountains and waters complement each other and blend together, enough to make people linger and forget
to return.

●清江大峡谷——“土家人”的母亲河

(Qingjiang Grand Canyon - the mother river of the Tujia people)

●土家女儿城——国家 AAAA 级景区，世间男子不二心，天下女儿第一城

(Tujia Daughter City - a national AAAA level scenic spot, the heart of men in the world, and the first city for daughters
in the world)
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●土家女儿城赶场相亲：女儿城大型实景剧《女儿会·赶场相亲》，表演模式为国内首创，增加了与观众的互动

性，能让观众体会到人人都是演员，在看戏中表演，在表演中看戏，零距离感受不一样的文化氛围。

(Tujia Daughter City Matchmaking Event: The large-scale live action drama "Daughter's Club · Matchmaking Event"
in Daughter City is the first of its kind in China, with an interactive performance mode that increases interaction with
the audience. It allows the audience to experience that everyone is an actor, performing while watching, and
experiencing a different cultural atmosphere up close.

温馨提示：女儿城表演以景区实际安排为准，若遇下雨等情况无法表演，敬请谅解，无法退任何费用。

Reminder: The performance of Daughter City is subject to the actual arrangement of the scenic area. If it rains or other
circumstances prevent the performance, please understand and no fees can be refunded.

早餐：酒店内 午餐：自理 晚餐：自理

酒店：恩施华美达安可酒店或同级

Breakfast: In hotel lunch: Self care dinner: Self care
Hotel: Enshi Huada Anke Hotel or equivalent

第 4 天:恩施→硒港→梭布桠→恩施

D4 Enshi → Selenium Port → Sobuya → Enshi

早餐后乘车前往【梭布垭石林】（车程约 2 小时），梭布是土家语三个的意思，梭布垭即三个垭。景区平均

海拔 900 多米，属于亚热带季风湿润气候，冬无严寒，夏无酷暑。植被良好，动物种类繁多，自然景色迷人，被

誉为“戴冠石林”，“天然氧吧”。

Then take a car to the "Suobu Ya Stone Forest" (about 2 hours by car). Suobu means "three" in Tujia language, and
Suobu Ya refers to three passes. The average altitude of the scenic area is over 900 meters, belonging to the subtropical
monsoon humid climate, with no severe cold in winter and no scorching heat in summer. Good vegetation, diverse
animal species, charming natural scenery, known as the "Crowned Stone Forest" and "Natural Oxygen Bar".

世界第一奥陶纪石林——梭布垭石林

The world's first Ordovician stone forest - Suobuya Stone Forest
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●梭布垭——“戴冠石林”、“天然氧吧”

(Suobu Pass - "Dai Guan Stone Forest" and "Natural Oxygen Bar")

早餐：酒店内 午餐：自理 晚餐：自理

酒店：恩施华美达安可酒店或同级

Breakfast: In hotel lunch: Self care dinner: Self care
Hotel: Enshi Huada Anke Hotel or equivalent

第 5 天:恩施→地心谷→恩施

D5 Enshi → Geocentric Valley → Enshi

早餐后，乘车前往国家 AAAA 级旅游景区——遇见【地心谷】。拥有“人类起源地”、“施南第一佳要”独

特旅游资源的恩施州唯一立体式大峡谷，恩施地心谷属珍奇高山喀斯特岩溶嶂谷地貌，景区 2.5 亿年前三叠纪逐

渐形成的嶂谷地质奇观鬼斧神工，是世界最长的岩溶嶂谷区；215 万年前的“建始直立人遗址”，挑战着世界非

洲人类起源的学说；拥有 6000 年辉煌历史的中华文明“巴盐古道”，被《中国国家地理》誉为中国第五大古道，

完整地保留着先秦以来“巴蜀咽喉”最纯原生态风貌。

After breakfast, take a car to the national AAAA level tourist attraction - Encounter the Central Valley. The only
three-dimensional Grand Canyon in Enshi Prefecture with unique tourism resources of "the origin of human beings"
and "the top priority in Shinan". Enshi Central Valley belongs to the rare high mountain karst valley landform. The
geological wonder of the valley gradually formed in the Triassic period 250 million years ago in the scenic area is
amazing, and it is the longest karst valley area in the world; The "Jianshi Homo erectus Site" dating back 2.15 million
years challenges the theory of the origin of human beings in Africa around the world; The ancient Ba Yan Road, a
Chinese civilization with a glorious history of 6000 years, is praised by China National Geographic as the fifth largest
ancient road in China, fully preserving the purest original ecological style of the "throat of Ba Shu" since the pre Qin
period.

●恩施地心谷——国家 AAAA 级景区，"世界第一古人，中国第一古河，巴楚第一古道，施南第一佳要"

(Enshi Central Valley - National AAAA level Scenic Area, "the world's first ancient person, China's first ancient river,
Bachu's first ancient road, and Shinan's first highlight")
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早餐：酒店内 午餐：自理 晚餐：自理

酒店：恩施华美达安可酒店或同级

Breakfast: In hotel lunch: Self care dinner: Self care
Hotel: Enshi Huada Anke Hotel or equivalent

第 6 天:恩施→自由活动或返程

D6 Enshi → Free activities or Return journey

早餐後，根据航班信息送往機場，返回溫暖的家或者下一個目的地。

After breakfast, take the flight information to the airport and return to a warm home or the next destination.

【费用包含】

交通：按实际参团人数安排空调旅游巴士，每人 1 正座

用餐：行程所列餐食，酒店早餐；

住宿：入住星级酒店双床房（每人每晚一个床位，单出一人需补房差，放弃床位不设退房差）

导游：提供专业导游服务，如团中人数不足 10 人，将提供司兼导服务。

门票：大峡谷、清江大峡谷、梭布垭、地心谷景区大门门票（不含园中园）

（景区小交通：梭布垭景交+大峡谷景交车+上行索道+地面缆车+清江船票+地心谷景交）

【费用不包含】

签证 : 签证费及其他相关费用

小费 : 不含行李小费，导游小费$10/人 /日

自费 : 行程中所列明的自费项目

交通 : 景区内电瓶车及其它交通工具费用

保险 : 强烈建议购买各种旅游保险

备注：

1、在不减少景点和降低服务标准的前提下，导游可根据实际情况安排行程的先后顺序。

2、敬请自行购买个人意外保险。
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注意：

1）游客应参加旅行社组织的行前说明会，出行前请确保自身身体条件能够完成旅游活动。旅行社建议游客在 出

行前根据自身实际情况自行选择和购买旅行意外伤害保险或旅行境外救援保险；

2）旅游意外伤害险或救援险承保范围不包括以下情况，游客在购买前应咨询相关保险公司！

1. 游客自身带有的慢性疾病；

2. 参加保险公司认定的高风险项目如跳伞、滑雪、潜水等；

3. 妊娠、流产等保险公司规定的责任免除项目。

3）安全事宜：

1. 境外游览时游客应注意人身安全和财产安全。游客务必随同导游带领并注意结伴而行，在游玩过程中，时刻

注意自己随身携带的物品安全；

2. 乘坐交通工具时，现金、证件或贵重物品请务必随身携带，不应放进托运行李内；外出旅游离开酒店及旅游

车时，也请务必将现金、证件或贵重物品随身携带。因为酒店不负责客人在客房中贵重物品安全，司机也不负责

巴士上旅客贵重物品的安全，保险公司对现金是不投保的。

3. 因个人疏忽丢失任何财物（机票、护照、钱财、衣物等），旅游社将不负任何责任；并且不可以因此耽误团

组行程。

4）温馨提示：

• 必须持有 6 个 月以上的有效护照。

• 客人抵达后，请出示护照给导游核对身份，方可参团。

• 此行程仅供出发前旅客参考，最终确认行程信息以我公司出发前通知为准。

• 本公司保留因汇率和国内节日接待价格波动而调整价格的权利， 请查阅最新行程及价格。

• 如由于不可抗力造成的行程取消及更改，我公司会按照退改签进行处理。我们强烈建议您购买旅游保险

（并不只是医疗保险）旅游保险会报销由于新冠等原因造成的个人损失及医疗费用。请咨询旅游保险公司。

• 我公司保留最终解释权。

Tel:(001) 212-202-1668 www.feiyangtravel.com

[Cost includes]
Transportation: Arrange air-conditioned tourist buses according to the actual number of participants, with 1 seat per
person
Dining: meals listed in the itinerary, hotel breakfast;
Accommodation: Stay in a twin room at a star rated hotel (one bed per person per night, extra room allowance for
single person, no check-out fee for bed abandonment)
Tour guide: Provide professional tour guide services. If the number of people in the group is less than 10, a part-time
tour guide service will be provided.
Ticket: Entrance tickets for Grand Canyon, Qingjiang Grand Canyon, Suobuya, and Zhongxin Valley scenic spots
(excluding garden within garden)
(Small transportation in the scenic area: Suobuya Scenic Interchange+Grand Canyon Scenic Interchange+Upward
Cableway+Ground Cableway+Qingjiang Boat Ticket+Central Valley Scenic Interchange)
[The cost does not include]
Visa: Visa fees and other related expenses
Tip: Excluding luggage tip, tour guide tip $10/person/day
Self funded: The self funded items listed in the itinerary
Transportation: Fees for electric scooters and other modes of transportation within the scenic area
Insurance: It is strongly recommended to purchase various travel insurances
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remarks:
1. Without reducing the number of attractions and lowering service standards, tour guides can arrange the order of
their itinerary according to the actual situation.
2. Please purchase personal accident insurance on your own.

be careful:
1) Tourists should attend the pre departure briefing organized by the travel agency and ensure that their physical
condition is sufficient to complete the tourism activities before traveling. Travel agencies recommend that tourists
choose and purchase travel accident insurance or overseas rescue insurance based on their actual situation before
traveling;
2) The coverage of travel accidental injury insurance or rescue insurance does not include the following situations.
Tourists should consult relevant insurance companies before purchasing!
1. Chronic diseases carried by tourists themselves;
2. Participate in high-risk activities recognized by insurance companies, such as skydiving, skiing, diving, etc;
3. Exemption from liability items stipulated by insurance companies for pregnancy, miscarriage, etc.
3) Safety matters:
Tourists should pay attention to personal and property safety when traveling abroad. Tourists must accompany the tour
guide and pay attention to the safety of their belongings during the trip;
When taking transportation, please be sure to carry cash, documents, or valuable items with you and do not put them
in your luggage; When leaving hotels and tour buses for travel, please make sure to carry cash, documents, or valuable
items with you. Because hotels are not responsible for the safety of valuable items in guest rooms, and drivers are not
responsible for the safety of passengers' valuable items on buses, insurance companies do not insure cash.
3. If any property (such as plane tickets, passports, money, clothing, etc.) is lost due to personal negligence, the travel
agency will not be held responsible; And it cannot delay the group's itinerary as a result.
4) Kind reminder:
Must hold a valid passport for at least 6 months.
After guests arrive, please present your passport to the tour guide for identity verification before participating in the
tour.
This itinerary is for reference only by passengers before departure. The final confirmed itinerary information will be
subject to our company's pre departure notification.
Our company reserves the right to adjust prices due to fluctuations in exchange rates and domestic holiday reception
prices. Please refer to the latest itinerary and prices.
If the itinerary is cancelled or changed due to force majeure, our company will handle it as a refund or change. We
strongly recommend that you purchase travel insurance
(Not just medical insurance) Travel insurance will reimburse personal losses and medical expenses caused by COVID-19
and other reasons. Please consult a travel insurance company.
Our company reserves the right of final interpretation.

Tel:(001) 212-202-1668 www.feiyangtravel.com


